
Referat fra skolemiljøutvalget og samarbeidsutvalget v/Alvøen skole 
Onsdag 15. november 2023, kl. 16.30 – 18.00 på klasserom i mellombygget v/adm.  

Til stede:  

 

Saksliste skolemiljøutvalget ved Alvøen skole (SMU) 

Sak nr. Sak Ref.  

Sak 07 
2023/24 

Referat fra forrige møte Godkjent.   

Sak 08 
2023/24 
 
 
 
 

Fra elevrådet 
Saker som opptar elevene 
nå… 
 

Elevrådsrepr. fortalte litt fra arbeidet i forrige 
elevrådsmøte. Det kom frem at elevene jobber med ulike 
aktiviteter og turneringer som de ønsker å gjennomføre 
inneværende skoleår. Forslagene er varierte, men det 
som kan nevnes er bl.a. turn, Mesternes mester, 
pingpong, tegning, bossjakt, håndball, hårdag og fotball. 
Elevrådsstyret vil ta den endelige beslutningen for hvilke 
turneringer og aktiviteter det blir.  
 
Medlemmene i utvalget stilte en del spørsmål til 
elevrådsrepresentanten. Ett spørsmål dreide seg om 
elevene trenger hjelp fra de voksne og hva om det blir 
vansker med gjennomføringen?  

- Elevrådsrepr. hadde kontroll på hvilke av 
aktivitetene det kan være lurt at det er hjelp eller 
bistand fra voksne, eks. turn Dersom noe blir 
vanseklig, så får vi hjelp av avdelingslederen, var 
svaret.  

 
I møtet ble det også stilt spørsmål til hvor ofte elevene 
møtes i elevrådet og om hvordan det går med TL.  

- Elevrådet har møte en gang per måned. Det 
kommer mange gode innspill fra elevene, og målet 
er å få alle meir aktive i friminutt og pauser. 

 
- Trivselselslederprogrammet, det fungerer -  men er 

kanskje ikke så mye brukt av de eldste eleven 
(7.tr.).  

Sak 09 
2023/24 
 
 
 
 

Fra FAU 
Saker og innspill til 
medvirkning fra FAU mtp. 
skolemiljø og trivsel. 
  
- Bør alle klasser ha 

mobilskap?  

Foreldreutvalget hadde på forhånd sendt inn mange saker 
til møtet. 
 
Vi diskuterte litt for og imot mobilskap og behovet for bruk 
av mobilhotell-/skap på ulike trinn, og her er noen av 
synspunktene som kom frem i møtet:   
- Mobilene er kostbare, og derfor kan det være en trygghet 
at mobilene eller mobilklokkene er låst inne i et skap i 
skoletiden.  

Fredrik Reuter, FAU-leder  

Vigdis Bøe, FAU vara repr. 

Elevrepr. Fra elevrådsstyret  (7.tr.) 

Karl Strydom Eidesund, politisk repr. 

Gjertrud Saltnes, pedagogisk personale 

 

Sunniva Skjerven Olsen, pedagogisk  

Elin-Therese T. Holten, komm.personale 

og deltaker i SU.   

Fraværende: Marit T. Stølen, FAU og                    

Loise, elevrådsrepr. 6.tr. 
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- Har skolen tilstrekkelig med 

høytalere/PA anlegg for 

utebruk? 

- Kommer "Nye 555" på 

besøk til alle klassene eller er 

det bare utvalgte som får 

besøk? 

- Mobbing: Hvordan håndterer 

skolen/klassene dette når 

tilfeller oppdages? 

Bevissthet rundt sosiale 

medier versus fysisk 

mobbing. 

- Det kan f.eks. være en god ting når klassene har en 
turdag. 
- På tredjetrinn er det fremmet ønske på foreldremøte om 
å opprette mobilhotell.  
- I ordensreglementet for skolen står det at elever helst 
ikke skal ta med seg verdisaker til skolen, og at om det 
gjøres er det på eget initiativ.  
-Noen foreldre mener at det er en trygghet at elevene får 
mobil eller mobilklokke i tidlig alder.  
 
Konklusjon: Vi er positive til mobilhotell dersom lærerne 
ønsker eller ser at det er et behov for det, eksempelvis fra 
3.trinn.  
 
Høytaleranlegg: Vi konkluderte med at FAU kan låne 
høytaleranleggget til skolen, eks. ved 17-mai eller andre 
arr.  
 
Håndtering av mobbing på skolen: Her informerte rektor 
om de ulike delpliktene i Oppl.loven kap. 9A og hvordan 
skolen håndterer saker og delpliktene i loven. At alle 
ansatte er pliktige til å gripe inn – melde fra til rektor – at 
skolen skal undersøke saken – samt sette inn egnede 
tiltak og opprette en aktivitetsplan om det er nødvendig for 
at eleven skal oppleve skolemiljøet som trygt og godt. I 
møtet ble det også snakket om planen for Bergensskolen; 
Skyfritt - og samarbeidet Bergen kompetansesenter for 
læringsmiljø har med skolene i Bergen. Situasjonen i 
skolene i dag er at det er mindre fysisk mobbing blant 
elevene generelt i dagen skole, men at det foregår mer 
ekskluderende atferd som utestenging, dårlig språk og 
utfordrende bruk av sosiale medier.   
 
Nye 555: Det er et opplegg som noen klasser har meldt 
seg på. Besøket varer nesten en hel dag, bl.a. med 
stasjoner.  
 
Rektor hadde innlegg i saken om ulike sideeffekter av et 
slikt stort veiprosjekt som Nye Sotrabroen er, både 
negative og positive. Spørsmålet som vi bør stille oss er; 
Hva vi kan f.eks. dra nytte av fremover, læringsmuligheter, 
tverrfaglige opplegg og samarbeid i nærmiljøet? Vi må 
være fleksible mtp. omlegging av trafikkbildet og god 
informasjonsflyt. Skolen informerer elevene, og den 
enkelte husstand vil få informasjon direkte fra Sotra-Link 
dersom en melder seg på nyhetsbrev eller oppdateringer 
på sms. Vi konkluderte med at det er viktig at skolen 
informerer videre til foresatte, uavhengig av hva som går 
ut felles fra Sotra-Link. Skolen kan også tipse Sotra-Link 
om Facebook siden ALGO, så kan Sotra-Link legge ut 
informasjon direkte på nyhetsstrømmen der.  

Sak 10 
2023/24 
 

Saker fra skolen 
Informasjon fra rektor 
 

Undersøkelse på mellomtrinnet for 5.-7.tr. Det har vært en 
del tekniske utfordringer i hele Bergen kommune knyttet til 

mailto:alvoen.skole@bergen.kommune.no
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Hva har skolen fokus på 
akkurat nå? 

• Elev- og 
foreldremedvirkning 

• Elev- og 
foreldreundersøkelsen 

• Psyksosialt læringsmiljø 
og trivsel:  

o Årshjulet for 
aktiviteter.  

o Vennsamlinger 
o TL-programmet.  
o Spekter 

 

den digitale gjennomføringen, men dette skal nå være 
løst.  
 
Foreldreundersøkelsen pågår fra og med uke 46 til 20. 
des. Per nå er svarprosenten 11%. Oppfordrer alle 
foreldre som har fått lenke til undersøkelsen (Foresatt 1) 
om å delta. Det vil nok komme purringer om å prioritere 
undersøkelsen til alle som ikke allerede har svart, i løpet 
av måneden som kommer.  
 
Informasjon om årshjulet for aktiviteter:  

- Årshjulet blir oppdatert fortløpende. To nye 
aktiviteter er lagt inn; Matematikkdag og idrettsdag 
våren 2024.  

 
Vennsamlingene pågår som før, men nå har skolen også 
lagt inn et nytt element i samlingene, dvs. at hver samling 
har fått et eget tema som elevene skal snakke sammen 
om i klasserommet etter samlingene.Temane dette året er;  

• Respekt, mangfold og takknemlighet (etter 
høstferie)  

• Utholdenhet og samarbeid (etter juleferie) 

• Ærlighet, mot og selvkontroll (etter påskeferie) 

 

Sak 12 
2023/24 

Eventuelt  Ingen saker meldt.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

mailto:alvoen.skole@bergen.kommune.no
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Referat fra samarbeidsutvalget ved Alvøen skole (SU) 15.nov. 2023 
 

Sak nr. Sak Referat 
 

Sak 10 
2023/24 

Referat fra forrige møte. 
 
 

Godkjent. 

Sak 11 
2023/24 

Saker fra elevrådet 
 
 

Ingen.  

Sak 12 
2023/24 

Saker fra FAU 

 
Motorsykler/scootere som 

herjer i området. Dette 

bør kanskje bringes opp 

med politiet. En sak for 

skolen, FAU eller SU? 

 
FAU ønsker å få til et 
foredrag med/fra 
Barnevakten.no. Noe 
skolen eller SU kan bidra 
med her? NB! Det ble ikke 
tid til behandling av denne 
saken i møtet.  

Det foregår mye uvettig kjøring i området. Hva gjør vi 
med problemet?  
 
Saken ble drøftet og det kom frem flere opplysninger 
vedr. problemene utfordringer skolen og nærmiljøet står 
i.  
 
Skolen opplever hærverk som følge av den uvettige 
kjøringen i området og på skoleplassen. Blant annet har 
hoppefeltet på trampolinen på Lilleplassen blitt kjørt på 
både i forrige skoleår og i høst. Feltet blir kjørt på eller 
«burnet» på slik at det oppstår skader og hull.  
 
Saken er meldt inn som avvik i skolens digitale 
meldesystem. Det sammer gjelder gummifeltene på 
lekeplassen utenfor kuben. Her er hullene reparert de 
siste to ukene.  
 
Det kan virke som om fartsdumper i området blir brukt 
som «springbrett», i allefall så begrenser det ikke verken 
fart eller varsomhet til de som herjer rundt på mopeder.  
 
Flere voksne som opplever denne den negative trenden, 
er bekymret for barnas sikkerhet på skoleveien. Også 
naboer til skolen har meldt om utfordringene med 
mopedkjøring, både på ettermiddag fra kl. 15.30 – og 
utover kvelden i nærmiljøet til skolen.  

 
Konklusjon: FAU vil legge ut informasjon om problemet 
på ALGO. Vi oppfordrer alle som opplever eller får med 
seg slik aktivitet, om å melde det videre til politiet. 
Skolen har fått beskjed fra politiet om at en må melde 
inn registreringsnummeret på kjøretøyet.  
 

Sak 13 
2023/24 

Saker fra skolen  
Rektor orienterer:  

- Kvalitetsoppfølging 
våren 2024.  
 

- Skolens økonomi 
 

 

Kvalitetsoppfølgingsmøtet våren 2024 er lagt til uke 12 
(19. mars). Rektor informerte om prosessen frem til 
møtet i mars. Både elever og FAU vil få en invitasjon til 
et møte/kurs i hva som forventes av deltakelse og 
forarbeid til kv.oppf.møtet. Rektor vil sende invitasjon og 
mer informasjon til FAU-styret.  
 
Skolen har fått en budsjettjustering i oktober på kr. 
500.000,- pga. særlige utfordringer knyttet til elever som 
trenger ekstra oppfølging og tiltak. Likevel, så vil en 

mailto:alvoen.skole@bergen.kommune.no
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- Orgainsering – nye 
ansatte 

 

årsresultatet komme på en kr. -700.000,-  Det vil bli sett 
inn ekstra styrkningstiltak (ressurser) to dager i uken til 
elevgruppen på 1.trinn, og ellers er det også noen nye 
elever på mellomtrinnet som trenger ekstra støtte i 
arbeidet med språkopplæring i norsk.  

Sak 14  
2023/24 

Eventuelt Ingen andre saker ble medt.  

 
Ref.  
Alvøen skole 
Inger Marie Røyseth, rektor 
 

 
 
 
 

Møteplan for Skolemiljø- og samarbeidsutvalget 2023-2024 
 
4 møter skoleåret 2023-2024:  
20. sept.23 
15. nov.23 
14. feb.24 
24.april 24 
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